

8 DAYS TAIWAN DELUXE TOUR

Tour code:NTD8

Villa/ Lefoo Villge Theme Park/ Motel/ Taiyi Leisure Farm

DAY 1	Departure – Taoyuan International Airport	No Meal 5* Taoyuan U.Com Motel or similar
	Upon arrival Taoyuan International Airport, transfer to hotel check in & free and leisure. *Motel check in time is after 9pm,pls notice.	
DAY 2	C.K.S Memorial Hall/Biscuits Shop/Chiufen/Yehliu-incl. TKT /SPA & VILLA	B'Fast /Dinner 5* Hotel ocean vista & spa or similar
	[C.K.S Memorial Hall] The most magnificent monuments in Taipei, it commemorate the passing of President Chiang Kai-shek. [Yehliu] The natural rock formations of Yehliu are an amazing array of artistic shapes created by erosion and other natural forces. [Chiufen] Once the mountain town abandoned after digging gold fever subsided, the town is bustling again because of the movie "City of Sadness" and becomes as the most popular and longest old street in Taiwan.	
DAY 3	Lefoo Villge Theme Park-incl. TKT(Stop over 2.5H)/ Miaoli Hakka Tolou Round House/ Taiyi Leisure Farm	B'Fast /Lunch/Dinner 4*Nantou Tai-Yi Ecological Education Resort or similar
	[Lefoo Villge Theme Park] In the theme park are the Arabian Palace, American Western Streets, South Pacific Ocean and Wild Life Kingdom, where tourists can have a good time. Besides scheduled performances, there are also amusement facilities and food and drink services. People can experience thrilling and also exciting entertainments here. It is full of laughs. [Miaoli Hakka Earthen Round] Miaoli Hakka Round House Fujian Hakka Tulou buildings into modern-style design, with a deep and modern; its rustic decor have Hakka traditional flavor. [Taiyi Leisure Farm] The owner 1440000 sq ft Flower Park Green, structure Build a house on the water flower water, European-style floral Emperor, to provide visitors the perfect accommodation.	
DAY 4	Sun Moon Lake/Wen Wu Temple/Peacock Garden /Aboriginal Products/Taiwan Tea Center/FoGuang Shan Temple/ Liu Ho Night Market(Stop over 2H)	B'Fast /Lunch 5*Kaohsiung Hotel Holiday Garden or similar
	[Sun Moon Lake] Is the only nature big lake in Taiwan. The southern part of Lulu Island shaped like a new moon, and the northern part shaped like a sun; hence the name Sun Moon Lake. (Cruise lake Own Expenses) [Wen Wu Temple] Located in the northern waist, dedicated to Confucius, Yue Fei and Guan Yu, named after temples and it was built along the mountain. [Peacock Garden] It is a mini zoo located by the ring road of Sun Moon Lake. In order to beautify of the Sun Moon Lake, late president Chiang Kai-shek ordered General He Ying-qin and Provincial Minister Huang Jie and so on to build this park for tourists' free visit. [Fo Guang Shan Temple] For Taiwan's first ten jungle, planning, layout style which Diane of Architecture, Broad temples, statues sculpture, courtyard mused distinctive, unique style. [Liu Ho Night Market] Gather all kinds of snacks and a wide variety of exquisite north-south trade, among the most representative of the night market in Kaohsiung.	
DAY 5	Pearl Center/ Anping Old Street/ North Gate Crystal church/ Qian Lai Ye /Beipu Hakka Village/Cheng Huang Temple Night Market (Stop over 2H)	B'Fast /Lunch 5*Hsinchu Departure Hooyai Hotel or similar
	[Anping Old Street] The oldest streets in Taiwan thus also known as "Taiwan's First Street". The streets are lined with many special shops such as grocery stores, traditional toy stores, snack bars and many other Tainan local snacks. [North Gate Crystal church] Taiwan's first theme design with white crystal wedding chapel; an imitation of Guam Sea church built St.Laguna Chapel crystal church, which stands elegantly in the water, white reflection dreamy, romantic feeling from exotic. [Qian Lai Ye] Exterior walls is to use local scrap tiles, shells, oyster shells from the shop to the front of the house hung a gold ingot sign, a symbol of business is booming, the extra cash. [Beipu Hakka Village] Hsinchu Hakka community in Tsz Temple as the center, in a variety of Hakka cuisine is famous, especially the unique Hakka Lei Cha. [Cheng Huang Temple Night Market] Temple built in the Qing Emperor Qianlong 13 years, antique temples, beside the temple are filled with all kinds of unique flavor snack Hsinchu, Q tender tasty Hsinchu rice noodles, meatballs, fragrant spray Tut's Lu meat meal, etc., sufficient to meet the visitors appetites	
DAY 6	Martyr's Shrine/ Tianlu Arts Center/Taipei 101 Shopping Mall (Observatory own expenses)/Danshui Fisherman's Wharf/ Danshui Old Street/ Shihlin Night Market (Stop over 2H)	B'Fast /Lunch 5*Taipei City Suites or similar
	[Martyr's Shrine] Built to dedicate to the 390,000 soldiers killed in the service of their country. [Taipei 101] Taipei 101 is the tallest building in Taipei, Taiwan. This building is an integration of the classical Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center. (Observatory own expenses). [Danshui Fisherman's Wharf] Located in the conjunction of Tamsui River and the sea. You can enjoy the Kwun Yin Shan and the Tamsui River scenery here. It is a good place for family activities and leisure. The Lovers' Bridge, built in 2003, is a beautiful landmark in Tamsui and became a popular place of dating. [Danshui Old Street] Danshui old street is a combination of food, snacks and old buildings with folk colors and nostalgic flavor. The most popular traditional snacks Agei and Iron Egg are worth to try. [Shihlin Night Market] It is one of the most popular night markets in Taipei City, known for its traditional snacks such as chicken steak, smelly tofu, oyster dumplings, Shihlin sausages and more. Shihlin Night Market is not only good for food but also a good choice of shopping.	
DAY 7	Taipei Grand Hotel scenic/Cosmetic Duty Free/ Taipei Zoo-incl. TKT/Zhenkeng Tofu Street/ Raoho Night market(stop over 2H)	B'Fast/Lunch 5*Taipei City Suites or similar
	[Taipei Grand Hotel scenic] Round Mountain landscape view is good, convenient traffic around, surrounding recreation points, there Martyrs, new parks, such as the Grand Hotel, the local trails cicadas heard, Taipei has always been a popular place for people climbing gym. [Taipei Zoo] The Zoo's combined area is 165 hectares, with 90 hectares being open to the public. The facilities comprise exhibition buildings (the Education Center, the Penguin House, the Koala House, the Amphibian and Reptile House and the Insectarium), as well as exhibition areas (the Formosan Animal Area, the Children's Zoo, the Asian Tropical Rainforest Animal Area, the Desert Animal Area, the Australian Animal Area, the African Animal Area, Bird World and the Temperate Zone Animal Area). [Zhenkeng Tofu Street] You could not only taste the delicious Tofu but also experience the process of Tofu making. [Raoho Night Market] Gather all kinds of snacks and a wide variety of exquisite north-south trade, among the most representative of the night market in Taipei.	
DAY 8	Taipei – Taoyuan International Airport – Home Sweet Home	B'Fast
	Free activities, to designated collection time Transfer to airport for flight back home.	

*Any discrepancies please refer to the Chinese itinerary for accuracy.

Shopping Stop: Aboriginal, Tea , Pearl, Tianlu.

八天台灣至尊豪華遊

豪華 VILLA/六福村主題樂園/汽車旅館/台一農場

Tour code:NTD8

DAY 1	出發地-桃園機場	無供餐 5*優館精品旅館或同級
	飛抵台灣桃園機場，接機送飯店後自由活動。*汽車旅館入住時間為晚上9點以後，請注意。	
DAY 2	台北中正紀念堂/台灣伴手禮店/九份/野柳(包門票)/VILLA 休閒會館	早餐/晚餐:海鮮料理 5*映象休閒會館、野柳泊逸度假酒店或同級
	【中正紀念堂】 是台北最宏偉的紀念性建築，它是“先總統”蔣介石的紀念館。 【九份】 是昔日台灣的採金礦中心，環山面海，擁有變化多端的山海美景，保有純樸的舊日生活風貌。 【野柳】 野柳岩石因風化、海蝕作用顯得鬼斧神工，其中又以「女王頭」、「燭台石」等最為有名。	
DAY 3	新竹六福村主題樂園-包門票(停留 2.5H)/苗栗客家圓土樓/ 埔里台一休閒農場/農場活動	早餐/午餐:活魚三吃料理/ 晚餐:花卉養生料理 4*台一休閒農場或同級
	 【六福村主題樂園】 為複合式主題樂園，分為非洲部落野生動物園區、中央魔術噴泉、阿拉伯皇宮、美國大西部及南太平洋等區；動物區分溫馴和猛獸動物，均有遊園專車負責載送遊客導覽。機動遊樂區則有魔宮救美、火山歷險、大怒神、大海怪及亞洲第一座的U形滑軌懸吊式雲霄飛車。 【苗栗客家圓土樓】 苗栗客家圓樓以福建客家土樓風味建築融入現代設計，深具現代感；其質樸裝潢又有客家傳統風味。 【台一休閒農場】 座擁1440000平方呎花園綠地，構築在水上的水上花屋、歐式風格的花卉驛棧，提供旅客完善的住宿選擇。	
DAY 4	南投日月潭/文武廟/孔雀園/邵族文物特產館/台灣茶園/ 高雄佛光山/六合夜市(停留 2H)	早餐/午餐:邵族風味料理 5*高雄華園飯店或同級
	【日月潭】 景色優美，南形如月弧，北形如日輪，「雙潭秋月」為台灣的八景之一(游船自費)。 【文武廟】 前後共有三個殿，依序為拜殿、武聖殿、大成殿。廟宇以金黃色為主，巍峨聳立，氣勢非凡。 【孔雀園】 是環湖公路一座迷你動物園，飼養兩百多隻孔雀及名貴禽鳥。 【佛光山】 為台灣地區第一座十方叢林，其中論建築的氣派、廟宇的寬廣、佛像的雕塑，庭院的規劃，殿閣的佈置等皆與眾不同，獨樹一格。 【六合夜市】 聚集各式南北精緻小吃及五花八門的商品，名列高雄最具代表性的夜市。	
DAY 5	珍珠推廣中心/台南安平老街/北門水晶教堂/錢來也/ 新竹北埔客家村/城隍廟夜市(停留 2H)	早餐/午餐:台南風味料理 5*新竹日月光飯店、煙波新竹湖濱館或同級
	【安平老街】 為三百多年前荷蘭人在安平修建的第一條路，又有『台灣第一街』之稱，街道兩旁聚集了許多特色店家，柑仔店、古早味童玩小吃店還有百年的蜜餞店鹹酸甜。 【北門水晶教堂】 是台灣第一個以婚紗主題設計的白色水晶教堂；一座仿關島海之教會 St.LagunaChapel 而建的水晶教堂，它優雅的矗立在水中，白色倒影如夢似幻，感受來自異國的浪漫。 【錢來也】 牆壁外觀是利用當地廢棄瓦片、貝殼、蚵殼鋪製而成，屋前掛著金元寶的招牌，象徵生意興隆、財源滾滾。 【北埔客家村】 為新竹客家聚落，以慈天宮為中心，以各種客家美食聞名，尤其獨特的客家擂茶。 【城隍廟夜市】 城隍廟建於清乾隆13年，廟宇古色古香，廟旁林立著各式風味獨特的新竹小吃，Q嫩爽口的新竹米粉、貢丸、香噴噴的魯肉飯等等，足以滿足旅客的口腹之欲。	
		
DAY 6	台北忠烈祠/天祿貔貅招財館/台北 101 大樓商場(觀景台自費)/ 淡水漁人碼頭/淡水老街/士林夜市(停留 2H)	早餐/午餐:養生魚翅套餐 5*台北城市商旅、馥敦、深坑福容或同級
	【忠烈祠】 位在圓山飯店北側，背倚青山，面臨基隆河。每小時衛兵交接換哨儀式，更是蔚為特色，值得一看。 【台北 101 大樓】 為台灣第一高樓，購物中心內規劃有時尚服飾區、名牌精品區、化妝品專櫃、書店、餐廳、美食街、健身館、休閒 SPA 等(觀景台自費)。 【漁人碼頭】 東連大屯山，西隔淡水河與觀音山相望，名聞遐邇的淡江夕照于此可以一覽無遺。 【淡水老街】 老街保留了當年舊建築的屋舍風采，集美食、小吃於一身，具民俗色彩與懷舊風味。 【士林夜市】 台北市最具規模的夜市之一，品嚐豪大雞排、士林大香腸等知名小吃，也可在此享受購物服飾的樂趣。	
DAY 7	台北圓山風景區/美妝免稅店/台北市立動物園-包門票(停留 2H)/ 深坑豆腐街/饒河街夜市(停留 2H)	早餐/午餐:深坑豆腐宴 5*台北城市商旅、馥敦、深坑福容或同級
	【圓山風景區】 圓山風景區景觀視野佳，附近交通方便，周邊遊憩點多，有忠烈祠、新生公園、圓山飯店等，區內步道蟬鳴不絕於耳，向來是臺北市民登山健身的熱門地點。 【台北市立動物園】 佔地約165公頃，園內有兒童動物園、台灣鄉土動物區、亞洲熱帶雨林區、沙漠動物區、澳洲動物區、非洲動物區、溫帶動物區、鳥園區等室外展示區及貓熊館、兩棲爬蟲動物館、無尾熊館、企鵝館、昆蟲館等室內展示館2大部份。 【深坑豆腐街】 從三株百年老樹地標開始，街上十之八九多是掛著賣豆腐招牌的店家林立，因而得名。 【饒河街夜市】 有馳名中外的各種特色小吃，整潔、舒適、物美價廉，夜市入口處有古色古香的牌樓，燦爛輝煌的燈火在夜色中格外耀眼。	
DAY 8	台北-桃園機場-甜蜜的家	早餐
	自由活動，於指定集合時間乘車前往桃園機場搭機飛返家園。	

*注明：遊覽行程的先后順序及住宿飯店均以台灣旅行社之安排為準。

購物站: 山地特產、珍珠、台灣茶園、天祿貔貅招財館。

2-15Pax Private Tour

January ~ December 2017 DAILY DEP

(MANDARIN SPEAKING LOCAL GUIDE)

8 Days TAIWAN DELUXE TOUR

Tour Code	ADULT/CHILD WITH BED/CHILD NO BED						Ext. PRN in TPE Local 4★
	2-3Pax in Saloon	4-5Pax in 8seats VAN	6-7Pax in 8seats VAN	8Pax in 9Seats Van	9-13Pax in Coach	14-15Pax in Coach	Twin/Triple Rm
NTD8	SGD 1,430	SGD 1030	SGD 880	SGD 890	SGD 870	SGD 780	SGD175/255
No Shopping	SGD 1,530	SGD 1085	SGD 920	SGD 915	SGD 990	SGD 860	SGD175/255
*Single Supplement SGD\$440 P/P for NTD8							
Motel/Villa/Farm/Kaohsiung stay at SAT/Holiday, need surcharge SGD\$45/Pax/Night							

IMPORTANT NOTICE:

1. Pax can NOT choose hotel. Hotels may only be advised (by latest) 1 week before departure.
2. Please kindly apply our TOUR CODE respectively when you make a booking.
3. Quotation only provide 2ways airport transfer.
4. **1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult**
2 adults & 1 child share room, child extra bed 100%, child no bed 90%
5. **Black Out Dates, the rates are to be advised.**
Tour period between:
01-02Jan2017 , 27-31Jan , 25-28Feb , 01-04Apr , 27-30May , 07-10Oct , 23Dec~01Jan2018
6. Child \geq 10Years, can't allowed child no bed, pls notice
7. Request English speaking local guide need Surcharge **SGD230/PER DAY/GROUP**

(CT:081216)